
  

 
 

             
  
 

Verslag van de statutaire Algemene Vergadering  UBA (van 11 mei 2006) 
 
 
1. opening van de Algemene Vergadering 
De voorzitter, John Devoldere, ON4UN opent de vergadering en verwelkomt de leden op deze 
algemene vergadering. De voorzitter verontschuldigt Jean-Claude, ON5TH wegens 
gezondheidsredenen. In naam van alle aanwezigen wenst hij Jean-Claude een spoedig herstel 
toe.  
Er zijn 110 leden aanwezig in de zaal. 
 
2. Eregroet aan de overleden leden  
De voorzitter roept de namen af van zij die ons vorig werkjaar verlaten hebben en roept op om een 
minuut stilte te houden ter nagedachtenis. 
 
3. Samenstelling telbureau.  
De Raad van Bestuur heeft Walter ON8LW aangesteld als voorzitter van het telbureau. De 
voorzitter vraagt 6 vrijwilligers om het telbureau samen te stellen. Deze zullen de stemmen tellen 
voor de verkiezing van de bestuurders 
 
4. Toespraak van de voorzitter:  
Zoals elk jaar geeft de voorzitter een overzicht van de bijzonderste verwezenlijkingen van het 
voorbije jaar alsook de plannen voor de toekomst. Hij heeft het eerst over het ledenaantal dat nu 
fors aan het groeien is, waarbij we eerstdaags de 3000 leden opnieuw zullen halen. Aansluitend 
kwamen de ON3’s aan bod. We tellen niet minder dan 740 ON3’s op de lijst van het BIPT, doch 
slechts 50% daarvan zijn lid van de UBA, wat betreurenswaardig is. In sommige secties zijn alle 
ON3’s die er de cursus volgden en de praktijkproef aflegden lid, in andere secties bijna geen enkel. 
Hier dient duidelijk iets te gebeuren. Vervolgens weidde de voorzitter kort uit over het nieuwe UBA 
HAREC-handboek, dat er nu ongeveer 1 maand is. Niet minder dan 400 handboeken vonden 
reeds hun weg naar kandidaten voor de HAREC-vergunning alsook naar andere geïnteresseerden. 
De voorzitter bedankte elkeen die medewerkte aan de realisatie van dit werk. Hij vertelde ook dat 
de vertaling naar het Frans af is, en dat de Franstalige versie er waarschijnlijk midden juni zal zijn. 
Ook hier werden alle vertalers, proeflezers en andere medewerkers even in de bloemen gezet. 
ON4UN sprak ook over de wijzigingen in het KB van de radioamateurs, die er in eerste instantie 
waren om de ON3’s mogelijk te maken, en vertelde ook dat het BIPT werkt aan twee nieuwe KB’s 
die ons zullen aanbelangen.  Verder dankte hij het BIPT voor de goede samenwerking en wist te 
vertellen dat na een maand ongeveer 200 “2+1” calls werden uitgereikt door het BIPT. Een week 
geleden heeft het UBA bij het BIPT de aanvraag gedaan om de 10-meterband eveneens open te 
stellen voor de ON3-stations, dit naar voorbeeld van wat er in de UK gebeurt. Het antwoord is 
positief en wordt eerstdaags kenbaar gemaakt op de BIPT site. John kondigde ook aan, vers van 
de naald, dat het BIPT voortaan aan elkeen die de aanvraag doet, na onderzoek bereid is een 
speciale hoogvermogen-vergunning voor gebruik tijdens internationale contesten af te leveren. Dit 
zou onder andere het probleem moeten oplossen waar in eenzelfde sectie verschillende stations in 
het kader van de hoogvermogen-vergunning voor clubstations van op verschillende plaatsen aan 
deze contesten wilden deelnemen. Om nog even in het kader van de regelgeving en het BIPT te 
blijven werd vastgesteld dat bijna 500 radioamateurs nu een goedgekeurd antennedossier hebben, 
en dat de anderen nog tijd hebben tot einde dit jaar om zich in orde te stellen.  
De voorzitter had het vervolgens over de UBA-website en de niets dan positieve commentaren 
erover. Met gemiddeld meer dan 800 verschillende bezoekers per dag mag de kleine vereniging, 
die de UBA is, fier zijn op haar werk. John kondigde ook aan dat volgend jaar de website in een 
nieuw kleedje wordt gestoken, en dat het vooral eenvoudiger zal zijn voor de medewerkers, ze 
zullen niet langer ‘halve programmeurs’ hoeven te zijn. De veranderingen in CQ-QSO worden, als 
we de commentaren mogen geloven, door de meeste lezers als positief ervaren. Ondanks het 
kleiner aantal publicaties, hebben we nu opnieuw elke maand meerdere goede technische artikels. 
De voorzitter dankt in eerste instantie Johan, ON5EX, die achter deze evolutie staat. Verder dankt 
hij Walter, ON8LW voor de vele jaren als redacteur van CQ-QSO, en wenst Johan, ON5EX veel 
succes met zijn nieuwe taak als redacteur. De voorzitter had het moeilijk om over ON4UB te 
praten. Na de succesvolle inspanningen om op technisch vlak de uitzendingen over het gans land 
even goed hoorbaar te maken, bleek alras dat niet alleen niemand te vinden was om mee te 
werken met de redactie, maar dat, toen de uitzendingen werden stopgezet, er niemand nog om 
vroeg. Na zelf 2 jaar al de redactie te hebben verzorgd, vond John het moeilijk er mee te kappen, 



  

 
 

maar het leek hem de enige logische oplossing. Hij bedankte de medewerkers  die hielpen met 
vertaling en nieuwslezen. Na bijna een halve eeuw is een blijkbaar een einde gekomen aan de 
nieuwsuitzendingen van ON4UB. De voorzitter kondigde echter aan dat er plannen zijn om de 
ON4UB-infrastructeur te gebruiken voor andere activiteiten, en hij zei dat men binnenkort van start 
zou gaan met dagelijkse CW-cursussen op ON4UB.  
Ten slotte dankte de voorzitter de organisatoren van dit congres en van deze AV, en in het 
bijzonder Guy, ON5FM, CM van NMR voor de organisatie, alsook de talrijke aanwezigen voor hun 
opkomst en voor hun steun aan het radioamateurisme en aan de UBA. Traditiegetrouw waren het 
de XYL’s van de radioamateurs die de laatste bloemetjes kregen toegeworpen.  
 
5. Activiteitenverslag van de ondervoorzitters:  
Rik ON7YD geeft verslag uit van de werking in de Nederlandstalige secties en de 
toekomstperspectieven, en heeft het in het bijzonder over het succes van de basisvergunning en 
over het nieuwe UBA HAREC-handboek en de komende opleidingen in de secties. 
Op vraag van de voorzitter en ter vervanging van Jean-Claude ON5TH,. brengt de Franstalige 
secretaris, Valérie, ON4LBG verslag uit van de werking in de Franstalige secties, en speciaal over 
de opleidingen basisvergunning en de komende HAREC-opleidingen, 
 
6. Verslag van de secretarissen 
De secretarissen geven een overzicht van het ledenaantal. Er is een stijging van 3,9% van het 
aantal leden. Bij de telling van 16 april waren er 2.925 leden. In 2005 was het aantal op het zelfde 
ogenblik  2.818. 
 
In Vlaanderen, is er een stijging van gemiddeld 5,3% en in Wallonië met gemiddeld 1,2%. 
 
Er zijn 5 vergadering van de Raad van Bestuur tijdens het jaar.  
Men werkt aan de herwerking van het RIO en het vademecum, streefdatum Horizon 2000+ 
 
7. Verslag van de penningmeester. 
Claude geeft verslag van de financiële toestand van de vereniging, de begroting 2006 en de balans 
van 2005. 
De begroting 2006 wordt goedgekeurd met 108 stemmen, met 1 tegenstem en 1 onthouding. 
 
De commissarissen hebben 2 maal de rekeningen gecontroleerd (juli 2005 en februari 2006). Zij 
hebben geen onregelmatigheden gevonden en adviseren om de rekeningen goed te keuren.   
 
De algemene vergadering geeft ontlasting en keurt de rekeningen goed met eenparigheid van 
stemmen. 
 
8. Aanduiding van de commissarissen 
De Algemene Vergadering verlengt het mandaat Xavier Goddaer ON4ALY, voor één jaar met 
eenparigheid van stemmen. Zoals vorig jaar aangekondigd wenst ON4TX  Roger van Marcke, 
ON4TX, zijn mandaat niet meer te verlengen. Na een oproep aan alle aanwezigen stelt Michel 
Stokowski, ON6ST zich kandidaat om deze taak over te nemen. De algemene vergadering keurt 
dit goed met 1 onthouding 
 
9. Verkiezingen van de sectievoorzitters, provinciale voorzitters en bestuurders 
De volledige lijst zal gepubliceerd worden in CQ-QSO van juni-juli 2006 
De verkiezingen voor sectievoorzitter worden goedgekeurd met unanimiteit.  
 
Voor de verkiezingen van was er een probleem in West Vlaanderen. De kandidatuur van ON4AGV 
Rudy Devos werd niet op tijd ontvangen voor publicatie in CQ-QSO. Jean-Pierre Geleleens ONL is 
akkoord om zijn taak af te staan aan ON4AGV als DM ad interim.  
De vergadering keurt de verkiezingen van DM goed met 101 stemmen voor, 4 tegen en 5 
onthoudingen. 
 
Het telbureau voor de verkiezing van de bestuurders bestond uit Dombrowski Stephan ON6TI, 
Wallaert Bart ON8TK, Sternon Jacques ON7SI, Wiame Jean-Claude met als verantwoordelijke 
bestuurder Walter Vervoort ON8LW. 
 
De voorzitter geeft kennis van de resultaten 
Er waren in totaal 872 stemmen, waarvan 63 per volmacht. 21 stemmen waren blanco of ongeldig.  
 
 Jacques Debouche   ON5OO  563 stemmen 



  

 
 

 Jacques Verleijen   ON4AVJ  546 stemmen 
 Koen Vermeersch   ON4CCP  546 stemmen 
 Christian Heusdens   ON4UM  279 stemmen 
 Franki Van Neyghem  ON5ZO   494 stemmen 
 Marc Domen   ON7SS   552 stemmen 
 
Werden verkozen als bestuurder: ON5OO, ON4AVJ, ON4CCP, ON5ZO en ON7SS. 
De Algemene Vergadering keurt deze verkiezingen goed met unanimiteit. De voorzitter wenst de 
verkozen kandidaten proficiat en bedankt ON4UM voor zijn inzet tijdens de afgelopen 3 jaar. 
   
10. Ereleden 
Op voorstel van de Raad van bestuur worden Roger Vanmarcke, ON4TX en René Verlinden, 
ON4DB door de Algemene Vergadering benoemd als erelid,en dat bij daverend applaus. 
 
11. Vragen en antwoorden 
Organisatie van toekomstige UBA Congressen: 

• Kandidaten voor de organisatie van de Algemene vergadering 2007 en 2008. NOL heeft zijn 
kandidatuur voor 2007 teruggetrokken. De sectie LVN  stelde zich kandidaat voor het organiseren 
van het congres in 2007. De kandidatuur werd aanvaard. 
Vragen van de aanwezigen 

• ON7JV: hebben de ex-ON1 de volledige reciprociteit met andere landen?  Antwoord: De 
HAREC-vergunning is het minimum, maar landen kunnen meer vragen. Vb. In Frankrijk moet men 
een bewijs hebben van geslaagd te zijn in een CW-examen om telegrafie te mogen doen doen 
(tenzij als het gegenereerd is door een “machine”:, vb. een computer. 

• ON4GO: Waarom zijn er ON3 in de klassementen opgenomen in de UBA contesten? 
Antwoord: ON7SS vraagt ON4GO de publicatie van de volledige uitslag met opmerkingen op de 
website en in CQ QSO af te wachten 

• ON4CQ: de UBA, ON4UB wordt ook niet meer gehoord op contesten. Antwoord: de UBA 
clubcall ON4UBA is ter beschikking van elkeen die deze wil activeren. Vorig jaar werd de call (en 
OO175B) herhaaldelijk voor korte periodes “uitgeleend” en gebruikt in verschillende secties. 
 
12. Uitdelen van de bekers 
De UBA gaat over tot de uitreiking van de bekers in de diverse categorieën. 
 
13. Afsluiting van de algemene vergadering 
De Algemene Vergadering wordt gesloten om 12u55 
 
 
 

Verslag opgemaakt door ON4AV, Nederlandstalig secretaris 


